
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Formannskap
Møtested: Møterom 3, Storfjord rådhus
Dato: 07.03.2012
Tidspunkt: 11:30 - 16:45

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Sigmund Steinnes Leder STAP
Inger Heiskel Medlem STAP
Arvid Lilleng Medlem STFJF
Hanne Braathen Medlem STSP

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Hallgeir Naimak MEDL STH

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Geir Varvik Hallgeir Naimak

Merknader

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Ellen Beate J. Lundberg rådmann
Trond Roger Larsen kontorsjef
Klara Steinnes sekretær
Stine J. Strømsø helse- og omsorgssjef
Viggo Døhl økonomisjef
May-Tove Lilleng oppvekst og kultursjef
Yngve Kaspersen driftsjef

Orientering v/økonomisjef og rådmann:
- økonomiplan etter Fylkesmannens tilbakemelding
- tiltak etter budsjettvedtak 20.12.2011
- årsregnskap - prosessen og tidsperspektiv



Ordfører endret rekkefølgen på sakslista.
Sak 13/12 behandles etter sak 7/12. 
Deretter behandles sak 8/12, 9/12, 11/12, 12/12 og tilslutt 10/12.

Geir Varvik erklærte seg inhabil i sak 12/12 og fratrådte møtet.

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Hatteng, 07.03.2012

Inger Heiskel Geir Varvik



                                        Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr

PS 7/12 Referatsaker formannskapet 7. mars 2012 2012/218

PS 8/12 Søknad om ekstrabevilgning til Menighetsrådet 2011/4389

PS 9/12 Kommunens innkjøpsordning - beløpsgrense for 
tilbudsinnhenting

2010/4342

PS 10/12 Økonomisk drift/utvikling av Breeze Troms AS 
og Storfjord kommunes aksjepost på 10,1%

X 2009/9575

PS 11/12 Fremtidig organisering og drift av 
Nordkalottsenteret i Skibotn

2010/4444

PS 12/12 Vedrørende videre planarbeid for området 
Njallevuohpi

2009/4792

PS 13/12 Forvaltning av elg i Storfjord kommune. 2012/1097

PS 7/12 Referatsaker formannskapet 7. mars 2012

Rådmannens innstilling

Sakene ble referert.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:

Sakene ble referert.

Vedtak:

Sakene ble referert.

PS 8/12 Søknad om ekstrabevilgning til Menighetsrådet

Rådmannens innstilling

1. Pga kommunens økonomiske situasjon kan søknad om ekstrabevilgning på kr. 300 000 
for 2012, ikke imøtekommes.

2. For budsjettåret 2013 innkaller Storfjord kommune ved Rådmannen til drøftingsmøte 
med Menighetsrådet for å bli enige om en avtale og modell for overføring til kirka. 



Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak/Formannskapets innstilling til kommunestyret:

1. Pga kommunens økonomiske situasjon kan søknad om ekstrabevilgning på kr. 300 000 
for 2012, ikke imøtekommes.

2. For budsjettåret 2013 innkaller Storfjord kommune ved Rådmannen til drøftingsmøte 
med Menighetsrådet for å bli enige om en avtale og modell for overføring til kirka. 

PS 9/12 Kommunens innkjøpsordning - beløpsgrense for tilbudsinnhenting

Rådmannen tilrår formannskapet fremme slik innstilling:
Kommunestyret hever terskelen for plikten til tilbudsinnhenting fra kr. 15.000,- til kr. 50.000,-
med øyeblikkelig virkning.    

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak/Formannskapets innstilling til kommunestyret:

Kommunestyret hever terskelen for plikten til tilbudsinnhenting fra kr. 15.000,- til kr. 50.000,-
med øyeblikkelig virkning.    

PS 10/12 Økonomisk drift/utvikling av Breeze Troms AS

Rådmannens innstilling

Storfjord kommune beholder sin aksjepost på 10,1 % i Breeze Troms AS

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:



Møtet ble lukket.

Forslag fra Hanne Braathen:
Storfjord kommune ønsker å selge sin aksjepost på 10,1 % i Breeze Troms AS til en 
akseptabel pris.

Det ble besluttet at vedtaket i saken ikke er unntatt offentlighet.

Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslaget fra Hanne Braathen.
Rådmannens innstilling ble vedtatt med 4 mot 1 stemme.

Vedtak/Formannskapets innstilling til kommunestyret:

Storfjord kommune beholder sin aksjepost på 10,1 % i Breeze Troms AS

PS 11/12 Fremtidig organisering og drift av Nordkalottsenteret i Skibotn

Rådmannens innstilling

Saken fremmes uten innstilling

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:

Forslag fra ordfører:

Mandat – Arbeidsgruppen for Nordkalottsenteret   Forslag fra Sigmund Steinnes
Bakgrunn:
Vedtak i sak PS 9/12 i kommunestyret den 25. januar 2012; Storfjord kommune kjøper 
eiendommen gnr.4, bnr.2, fnr.29 i Storfjord kommune, tomt og bygg, dvs. Storfjord kommune 
er eneeier. Angjeldende eiendom er “ICA-bygget” i Skibotn og bygget skal brukes til 
Nordkalottsenteret.
Det forutsettes her at rådmannen har effektuert selve kjøpet og andre formaliteter iht. vedtaket i 
sak PS9/12 og at arbeidsgruppen ikke skal involveres i den tekniske prosessen i forbindelse med 
gjennom føringen av selve kjøpet og dets andre formaliteter.
Formannskapet utpeker medlemmene i Arbeidsgruppen den 7. mars 2012. Arbeidsgruppens 
medlemmer er:
Hanne Braathen, leder
Willy Ørnebakk
Nils-Petter Beck
Geir Varvik
Riitta Leinonen
Sekretær for arbeidsgruppen: Riitta Leinonen
Arbeidet i arbeidsgruppa iverksettes ikke før kjøpet er effektuert
Mandatet:



Formål:
Arbeidsgruppen skal utrede alle forhold knyttet til etablering og finansiering av 
Nordkalottsenteret samt tilrettelegge for oppstart av virksomheten.
Arbeidsgruppen for Nordkalottsenteret skal rapportere direkte til ordfører Sigmund Steinnes. 
Arbeidsgruppen kan trekke inn andre eksperter eller ressurspersoner etter egen vurdering og 
etter behov.
Arbeidsgruppen skal utrede og anbefale løsninger påfølgende områder:

1. Nordkalottsenterets organisasjonsform (selskapsform)
2. Innholdet i Nordkalottsenteret

 definere virksomhetsområder for Nordkalottsenteret; inkl. både offentlige tjenester 
og næringsvirksomhet, ut fra regional og grenseregional perspektiv

3. Andre interessenter i tillegg til Storfjord kommune
 tilrettelegge for forpliktende avtaler med leietakere

4. Oppgradering  /Ombygging

 Utrede plassbehov for de forskjellige interessenter
 Foreslå hvordan lokalene skal oppgraderes / bygges om 

5. Finansiering

 Utrede muligheter for finansiering av oppgradering / ombygging av bygget 
 Utrede finansiering av drift

6. Tidsplanen for gjennomføring av ovennevnte oppgaver avtales i dialog mellom 
arbeidsgruppen og ordfører.

7. Rammeplanen: Arbeidsgruppens rapport skal behandles i kommunestyret. 
Nordkalottsenteret åpnes 2013
Godtgjørelsen til arbeidsgruppens medlemmer følger kommunale satser;   jf. Sak PS 
8/12 Reglementet for godtgjøring til folkevalgte, politiske verv, m.m., som ble vedtatt i 
kommunestyret 25. januar 2012.

Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:
Saken utsettes til Fylkesmannens behandling av godkjenning av låneopptaket.

Arvid Lilleng trakk sitt forslag.

Forslaget fra ordfører ble tatt opp til votering.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Mandat – Arbeidsgruppen for Nordkalottsenteret   Forslag fra Sigmund Steinnes
Bakgrunn:
Vedtak i sak PS 9/12 i kommunestyret den 25. januar 2012; Storfjord kommune kjøper 
eiendommen gnr.4, bnr.2, fnr.29 i Storfjord kommune, tomt og bygg, dvs. Storfjord kommune 



er eneeier. Angjeldende eiendom er “ICA-bygget” i Skibotn og bygget skal brukes til 
Nordkalottsenteret.
Det forutsettes her at rådmannen har effektuert selve kjøpet og andre formaliteter iht. vedtaket i 
sak PS9/12 og at arbeidsgruppen ikke skal involveres i den tekniske prosessen i forbindelse med 
gjennom føringen av selve kjøpet og dets andre formaliteter.

Formannskapet utpeker medlemmene i Arbeidsgruppen den 7. mars 2012. Arbeidsgruppens 
medlemmer er:
Hanne Braathen, leder
Willy Ørnebakk
Nils-Petter Beck
Geir Varvik
Riitta Leinonen
Sekretær for arbeidsgruppen: Riitta Leinonen
Arbeidet i arbeidsgruppa iverksettes ikke før kjøpet er effektuert.

Mandatet:
Formål:
Arbeidsgruppen skal utrede alle forhold knyttet til etablering og finansiering av 
Nordkalottsenteret samt tilrettelegge for oppstart av virksomheten.
Arbeidsgruppen for Nordkalottsenteret skal rapportere direkte til ordfører Sigmund Steinnes. 
Arbeidsgruppen kan trekke inn andre eksperter eller ressurspersoner etter egen vurdering og 
etter behov.
Arbeidsgruppen skal utrede og anbefale løsninger påfølgende områder:

1. Nordkalottsenterets organisasjonsform (selskapsform)
2. Innholdet i Nordkalottsenteret

 definere virksomhetsområder for Nordkalottsenteret; inkl. både offentlige tjenester 
og næringsvirksomhet, ut fra regional og grenseregional perspektiv

3. Andre interessenter i tillegg til Storfjord kommune
 tilrettelegge for forpliktende avtaler med leietakere

4. Oppgradering  /Ombygging

 Utrede plassbehov for de forskjellige interessenter
 Foreslå hvordan lokalene skal oppgraderes / bygges om 

5. Finansiering

 Utrede muligheter for finansiering av oppgradering / ombygging av bygget 
 Utrede finansiering av drift

6. Tidsplanen for gjennomføring av ovennevnte oppgaver avtales i dialog mellom 
arbeidsgruppen og ordfører.

7. Rammeplanen: Arbeidsgruppens rapport skal behandles i kommunestyret. 
Nordkalottsenteret åpnes 2013
Godtgjørelsen til arbeidsgruppens medlemmer følger kommunale satser;   jf. Sak PS 
8/12 Reglementet for godtgjøring til folkevalgte, politiske verv, m.m., som ble vedtatt i 
kommunestyret 25. januar 2012.



PS 12/12 Vedrørende videre planarbeid for området Njallevuohpi

Rådmannens innstilling

Plan- og driftsstyre sender vedtak fra formannskapsmøte den 08.06.2011 i utvalgssak 22/11 
tilbake, med følgende endringsforslag på vedtak:

Storfjord kommune opphever stopp for alle planer for utbygginger, planlegginger og aktivitet 
for områdene i Njallavoupio.

De involverte:
a) Geir Varvik beholder opsjon på aktuelt areal og får oppmålt og tildelt tomt når 

reguleringsplanen for Njallavuophi er vedtatt. En forutsetning for tildelinga vil være at 
tomta tas i bruk innen 3 år etter vedtatt reguleringsplan. Oppfylles ikke dette kravet har 
kommunen rett til å kjøpe parsellen tilbake for samme arealpris. Betaling av tomt skjer 
ved overdragelse.

b) Juha Seppola beholder opsjon på aktuelt areal og får oppmålt og tildelt tomt når 
reguleringsplanen for Njallavuophi er vedtatt. En forutsetning for tildelinga vil være at 
tomta tas i bruk innen 3 år etter vedtatt reguleringsplan. Oppfylles ikke dette kravet har 
kommunen rett til å kjøpe parsellen tilbake for samme arealpris. Betaling av tomt skjer 
ved overdragelse.

c) Odd Geir Fagerli beholder opsjon og får oppmålt og tildelt tomt når reguleringsplanen 
for Njallavuophi er vedtatt. Forutsetning for tildelinga vil være at tomta tas i bruk innen 
3 år etter vedtatt reguleringsplan. Oppfylles ikke dette kravet har kommunen rett til å 
kjøpe parsellen tilbake for samme arealpris. Betaling av omforent beløp for eiendom, 
skjer ved overdragelse.

d) Ola Gjæver.

Storfjord kommune har forskuttert kostnadene på planarbeid (konsulenttjeneste, 
grunnundersøkelse, opparbeide kartgrunnlag, befaring av kulturmyndighet) på kr 199.778,- i 
forbindelse med reguleringsplan. Avtale med de berørte parter om deling av kostnader med 
reguleringsplan i Njallavoupio blir iverksatt. 

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:

Geir Varvik erklærte seg inhabil i saken og fratrådte møtet.

Forslag fra formannskapet:
Saken utsettes til formannskapsmøtet 28.03.2012

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Geir Varvik tiltrådte møtet.

Vedtak:

Saken utsettes til formannskapsmøtet 28.03.2012



Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 26.01.2012 

Behandling:

Forslag fra plan- og driftstyret:
1. Reguleringsarbeidet fullføres. Kostnader med fullføring ca. 200 000,- dekkes  ved at 

interessentene innbetaler andel i forhold til de inngåtte avtalene mellom  kommunen og 
partene. 

2. 3-årsfristen settes i verk fra den tid reguleringsplanen er endelig vedtatt, jfr tidligere 
vedtak.

3. De involverte partene beholder sine respektive opsjoner på de aktuelle areal og overdras 
tomter på vanlig måte straks reguleringsplanen er vedtatt.

Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslaget fra plan- og driftstyret.

Forslaget fra plan- og driftstyret ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Reguleringsarbeidet fullføres. Kostnader med fullføring ca. 200 000,- dekkes  ved at 
interessentene innbetaler andel i forhold til de inngåtte avtalene mellom  kommunen og 
partene. 

2. 3-årsfristen settes i verk fra den tid reguleringsplanen er endelig vedtatt, jfr tidligere 
vedtak.

3. De involverte partene beholder sine respektive opsjoner på de aktuelle areal og overdras 
tomter på vanlig måte straks reguleringsplanen er vedtatt.

PS 13/12 Forvaltning av elg i Storfjord kommune.

Rådmannens innstilling

Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 07.03.2012 

Behandling:

Skog- og utmarksforvalter Kjetil Letto og Johnny Pedersen orienterte i saken.

Forslag fra Formannskapet: 
Arvid Lilleng og lederen i driftstyret avvikler felles møte med grunneierne med elgvald for å 
drøfte saken. Statskog inviteres også til nevnte møte.
Etter møtet fremmer formannskapet innstilling til kommunestyret i saken.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.



Vedtak:

Arvid Lilleng og lederen i driftstyret avvikler felles møte med grunneierne med elgvald for å 
drøfte saken. Statskog inviteres også til nevnte møte.
Etter møtet fremmer formannskapet innstilling til kommunestyret i saken.


